
Rangsta Båtklubb, RBK 
 

 

Noteringar från höstmöte 2024-09-15 

 

1. Ordförande  Välkomnar alla närvarande (29 pers närvarande) 
2. Information om upptagning och platser på land. Hamnfogde meddelar att samtliga 

fördelningar av landplats är klara. Anmälda till 1’a Upptagning 25st, 2’a Upptagning 
10st. 

3. Information om märkning. Båtar märkes med medlemsnr på fören.Lösa föremål 
såsom  master, Jollar, vaggor etc märkes med medlemsnr. Om man ej vill skriva på 
sina grejor finns märklappar i klubbstugan att nyttja. 

4. Ekonomin i klubben är god. Detsamma gäller beläggningen. Det har tillkommit 13 
medlemmar hittills i år samt 10st har lämnat vilket är ungefär detsamma som 2023.  

5. Miljöinformation beträffande klubbområdet samt bottenfärger. Miljöansvarig 
informerade hur viktigt det är att följa klubbens regler. Information om Smohf’s 
kontroller hos klubben, samt turgången kring bottenfärgsenkäten vilken skickas ut i 
februari varje år. 

6. Lördagsseglingarna vilka går under namnet ”Winbergs kanna ”önskar ett större 
engagemang, 7st båtar har deltagit i år.  

7. Information kring förtöjningar och förtöjningsregler, där inspektion utförs av styrelsen 
2ggr/år främst med syfte på säkerhet och att godkända ryckutjämnare nyttjas. 

8. Kameror är uppsatta för övervakning av bryggområde, inloggning kontakta Kassör 
Krister. Klubben är ansluten till polisens båtsamverkan. Nytt nyckelsystem är på gång 
och en enklare genomgång hur systemet fungerar förmedlades. Nycklar kvitteras ut 
av ordförande, med början av bryggplatsmedlemmar . 

9. I Juni anordnades en liten klubbträff på Arkholmen med grillning, den flyttas 
förmodligen till senare delen av säsongen. Arkholmens skötsel ansvaras i huvudsak 
av Björn o Barbro, under Juli önskas mer hjälp av underhåll då B/B har semester. 
Men självklart skall vi som besöker arkholmen hålla det rent och snyggt och hjälpas åt 
så att det är en trivsam klubbholme att vistas på.  

10. Valberedningen behöver valberedare, Alf Persson är i dagsläget ensam på posten. 
Medlemmar är välkomna till styrelsens möten efter anmälan om intresse finns hur vi 
arbetar. 

11. Hemsidan, inga synpunkter inkom. 
12. Under övriga frågor togs diskussion om hur mastkran kan förbättras och göra 

på/avmastning smidigare. 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat av mötesordföranden 
Kent Hedqvist   Henrik Winberg 


